
 

 

PROTOKÓŁ NR LVI/2023 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 30 marca 2023 r. 

W sesji wzięli udział: 

• 14 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy – Iwona Warkocka 

• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Skarbnik Gminy – Renata Protasewicz 

• Radca prawny – Robert Krupa 

• Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej – Izabela Krawczyk 

• Dyrektor Zespołu Szkół w Gogolewie – Justyna Krajewska 

• Dyrektor Zespołu Szkół w Motarzynie – Marzena Śmigielska 

• Prezes Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej Sp. z o.o. – Anna 

Kurzawa-Gerczak 

• Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Motarzynie – Mirosław Turczyński 

• Kierownik Ośrodka pomocy Społecznej w Dębnicy Kaszubskiej – Piotr Reszka 

• Radny Rady Powiatu Słupskiego – Grzegorz Grabowski 

• Radny Rady Powiatu Słupskiego – Marcin Kowalczyk 

Radni nieobecni: Cech Roman 

Radni spóźnieni: Badowski Krzysztof  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z LV sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

4. Wręczenie nagród dla sportowców. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

5.1 zmieniająca uchwałę nr V/41/2019 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Dębnica Kaszubska, a 

także granic obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Dębnica Kaszubska na okres od dnia 1 września 2019 r., 

5.2 zmieniająca uchwałę nr XX/165/2016 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 27 października 

2016 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkół w Gogolewie, 

5.3 zmieniająca uchwałę nr XXXII/269/2017 w sprawie przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Adama Mickiewicza w Gogolewie w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. Adama Mickiewicza w Gogolewie, 



 

 

5.4 zmieniająca uchwałę nr III/16/2018 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie uchwalenia 

programu osłonowego „Pomoc Gminy Dębnica Kaszubska w zakresie dożywiania na lata 

2019-2023”, 

5.5 zmieniająca uchwałę nr L/375/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 

dofinansowania zadań realizowanych przez Słupski Związek Powiatowo - Gminny na rzecz 

Gminy Dębnica Kaszubska, 

5.6 nadania nazw drogom w miejscowości Borzęcino ob. Brzeziniec, 

5.7 określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Dębnica Kaszubska na rok 2023”, 

5.8 częściowego zniesienia pomnika przyrody na terenie Gminy Dębnica Kaszubska, 

5.9 ustanowienia pomników przyrody na terenie Gminy Dębnica Kaszubska, 

5.10 zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 2023”, 

5.11 wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za 

pośrednictwem Wojewody Pomorskiego o zmianę rodzaju urzędowej nazwy 

miejscowości: Budówko, Grabówko, Łosinko w gminie Dębnica Kaszubska, 

5.12 zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

5.13 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2023-2035. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

7.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

7.2 Komisji Rewizyjnej, 

7.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

7.4 Komisji Spraw Społecznych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

Porządek obrad po zmianie: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z LV sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

4. Wręczenie nagród dla sportowców. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 



 

 

5.1 zmieniająca uchwałę nr V/41/2019 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Dębnica Kaszubska, a 

także granic obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Dębnica Kaszubska na okres od dnia 1 września 2019 r., 

5.2 zmieniająca uchwałę nr XX/165/2016 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 27 października 

2016 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkół w Gogolewie, 

5.3 zmieniająca uchwałę nr XXXII/269/2017 w sprawie przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Adama Mickiewicza w Gogolewie w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. Adama Mickiewicza w Gogolewie, 

5.4 zmieniająca uchwałę nr III/16/2018 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie uchwalenia 

programu osłonowego „Pomoc Gminy Dębnica Kaszubska w zakresie dożywiania na lata 

2019-2023”, 

5.5 zmieniająca uchwałę nr L/375/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 

dofinansowania zadań realizowanych przez Słupski Związek Powiatowo - Gminny na rzecz 

Gminy Dębnica Kaszubska, 

5.6 nadania nazw drogom w miejscowości Borzęcino ob. Brzeziniec, 

5.7 określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Dębnica Kaszubska na rok 2023”, 

5.8 częściowego zniesienia pomnika przyrody na terenie Gminy Dębnica Kaszubska, 

5.9 ustanowienia pomników przyrody na terenie Gminy Dębnica Kaszubska, 

5.10 zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 2023”, 

5.11 wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za 

pośrednictwem Wojewody Pomorskiego o zmianę rodzaju urzędowej nazwy 

miejscowości: Budówko, Grabówko, Łosinko w gminie Dębnica Kaszubska, 

5.12 zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

5.13 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2023-2035, 

5.14 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, 

5.15 nadania nazw drogom w miejscowości Budowo. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

7.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

7.2 Komisji Rewizyjnej, 

7.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 



 

 

7.4 Komisji Spraw Społecznych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

Ad. 1 

Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta przez Przewodniczącego Rady Gminy 

Dębnica Kaszubska Ireneusza Ziółkowskiego, rozpoczęła się o godzinie 11:05 w sali konferencyjnej 

im. Jadwigi Karaś w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono 

nieobecność dwóch radnych oraz stwierdzono prawomocność obrad. 

Ad. 2 

Przy tym punkcie złożono 2 wnioski o zmianę porządku obrad. 

1) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 
5.14 projektu uchwały „udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu”. 

2) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 
5.15 projektu uchwały „nadania nazw drogom w miejscowości Budowo”. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad pierwszym wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad drugim wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 



 

 

Następnie zostało przeprowadzone głosowanie nad porządkiem obrad po dokonanych zmianach. 

W wyniku zarządzonego głosowania porządek obrad został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad. 3 

Zatwierdzono protokół z LV sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

Ad. 4 

Podczas sesji zostały wręczone nagrody dla sportowców za wybitne osiągnięcia sportowe. 
Nagrodzeni zostali: Katarzyna Znamirowska – złota medalistka Pucharu Polski w judo, Tymoteusz 
Płatkowski – złoty medalista Ogólnopolskiej Olimpiady Młodzieży w sztafecie 4x400 m, Szymon 
Wziątek – złoty medalista Mistrzostw Polski U16 w wieloskoku, ustanowił nowy rekord Polski 
13,23m. Sportowcom zostały przekazane nagrody finansowe oraz złożono podziękowania dla 
rodziców za wkład i rozwój reprezentantów naszej gminy. 

Ad. 5-5.1 

Projekt uchwały „zmieniająca uchwałę nr V/41/2019 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 
ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Dębnica 
Kaszubska, a także granic obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Dębnica Kaszubska na okres od dnia 1 września 2019 r.”, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały.  

Radny Bartłomiej Tutak zadał pytanie czy zmiany tych uchwał związane są z nadaniem nazw ulic w 
miejscowości Gogolewo. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka potwierdził, że zmiany są dokonane ze względu na aktualizację adresu 
siedziby. 

W związku z brakiem dalszych pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący 
Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 



 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVI/421/2023 i stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Ad. 5.2 

Projekt uchwały „zmieniająca uchwałę nr XX/165/2016 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 
27 października 2016 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkół w Gogolewie”, stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVI/422/2023 i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad. 5.3  

Projekt uchwały „zmieniająca uchwałę nr XXXII/269/2017 w sprawie przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Adama Mickiewicza w Gogolewie w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Adama Mickiewicza w Gogolewie”, stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 



 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVI/423/2023 i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad. 5.4 

Projekt uchwały „zmieniająca uchwałę nr III/16/2018 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w 
sprawie uchwalenia programu osłonowego „Pomoc Gminy Dębnica Kaszubska w zakresie dożywiania 
na lata 2019-2023””, stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVI/424/2023 i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad. 5.5 

Projekt uchwały „zmieniająca uchwałę nr L/375/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w 
sprawie dofinansowania zadań realizowanych przez Słupski Związek Powiatowo - Gminny na rzecz 
Gminy Dębnica Kaszubska”, stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 



 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVI/425/2023 i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Ad. 5.6 

Projekt uchwały „w sprawie nadania nazw drogom w miejscowości Borzęcino ob. Brzeziniec”, 
stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że konieczność zmiany uchwały podyktowana 
jest błędnym dodanie załącznika graficznego do uchwały. W uchwale brakowało załącznika na 6, 
wobec tego należy sprostować ten błąd. 

Złożono wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały w sprawie nadania nazw drogom 
w miejscowości Borzęcino ob. Brzeziniec poprzez dodanie do projektu uchwały załącznika nr 6. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (14): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski 
Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Zmieniona treść projektu uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Krycki Adam, Leśniewski 
Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Kołacki Mateusz, Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 



 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVI/426/2023 i stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Ad. 5.7 

Projekt uchwały „w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dębnica Kaszubska na rok 2023””, stanowi 
załącznik nr 24 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVI/427/2023 i stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Ad. 5.8 

Projekt uchwały „w sprawie częściowego zniesienia pomnika przyrody na terenie Gminy 
Dębnica Kaszubska”, stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski 
Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 



 

 

Uchwała otrzymała nr LVI/428/2023 i stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Ad. 5.9 

Projekt uchwały „w sprawie ustanowienia pomników przyrody na terenie Gminy Dębnica 
Kaszubska”, stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski 
Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVI/429/2023 i stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Ad. 5.10 

Projekt uchwały „w sprawie zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 
2023””, stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski 
Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVI/430/2023 i stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 



 

 

Ad. 5.11  

Projekt uchwały „w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych 
i Administracji za pośrednictwem Wojewody Pomorskiego o zmianę rodzaju urzędowej nazwy 
miejscowości: Budówko, Grabówko, Łosinko w gminie Dębnica Kaszubska”, stanowi załącznik nr 36 
do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski 
Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVI/431/2023 i stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

Ad. 5.12 

Projekt uchwały „w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok”, stanowi załącznik nr 39. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały.  

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że obecny projekt uchwały uległ zmianom ze 
względu na wpływ środków do budżetu gminy na wypłatę dodatków węglowych oraz dodatków dla 
gospodarstw domowych. Dokonano również aktualizacji wydatków funduszu sołeckiego w zakresie 
wydatków bieżących. W wyniku tych zmian zmienił się plan dochodów budżetowych o kwotę 
28 946,39 zł w tym zwiększyły się dochody bieżące o 321 238,44 zł oraz wydatki bieżące o kwotę 
563 359,15 zł, w tym zwiększone zostały wydatki bieżące. Ogółem budżet zamyka się kwotą 
64 659 090,65 zł. Dochody bieżące to kwota 49 925 747,76 zł, a wydatki budżetowe zamykają się w 
kwocie 73 124 591,36 zł, w tym wydatki bieżące 50 505 384,22 zł i wydatki majątkowe 22 619 207,14 
zł. Zmian dokonano w treści uchwały, uzasadnienia i odpowiednich załącznikach. 

Złożono wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2023 rok w zakresie przytoczonym podczas sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad złożonym wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 



 

 

ZA (14): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski 
Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (14): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski 
Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVI/432/2023 i stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

Ad. 5.13 

Projekt uchwały „w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica 
Kaszubska na lata 2023-2035”, stanowi załącznik nr 44. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały.  

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że w tym projekcie uchwały zaktualizowała 
załącznik nr 1 o wartości wynikające ze zmian dokonanych w budżecie gminy. Tym samym 
w objaśnieniach zmieniono zapisy o kwotę dochodów ogółem o kwotę 832 753,93 zł w tym dochody 
bieżące o kwotę 864 946,02 zł, w tym środki na dotacje i środki na cele bieżące. 

Złożono wniosek o zmianę projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2023-2035 w zakresie przytoczonym podczas sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (14): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski 
Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 



 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (14): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski 
Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVI/433/2023 i stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 

Ad. 5.14 

Projekt uchwały „w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu”, stanowi 
załącznik nr 49 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały został dodany do 
porządku obrad. Projekt uchwały dotyczy modernizacji drogi powiatowej od drogi wojewódzkiej 210 
do miejscowości Krzynia do mostu przy budynku elektrowni. Kwota pomocy wynosi 256 801 zł. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka zapytała się o możliwości kontynuacji remontu drogi od mostu. 

Radny Rady Powiatu Słupskiego Marcin Kowalczyk poinformował, że przewidywania co do remontu 
tej drogi są takie, że od mostu zostanie wykonany odcinek próbny nawierzchni. Trudno powiedzieć 
co może wyjść podczas realizacji prac. W planie jest remont drogi z zachowaniem jej dotychczasowej 
szerokości i wykonanie pasów przeciwpożarowych. Trwają rozmowy z Dyrektorem Lasów 
Państwowych ze Szczecinka o możliwość wykonania takich pasów, która jednocześnie służyłaby jako 
ścieżka rowerowa. 

Radny Piotr Paczesny zapytał o możliwość wykonania remontu mostu w miejscowości Krzynia. 
Mieszkańcy mają problem z wjazdem ciężarowymi samochodami, nie ma swobodnego przejazdu. 

Radny Rady Powiatu Słupskiego Marcin Kowalczyk poinformował, że powiat realizuje remonty 
mostów, jednakże zaczyna od pilniejszych inwestycji np. inwestycja w Lubuniu. Poprzednia 
wielomilionowa inwestycja została zrealizowana w Damnicy. Czasami podczas przebudowy okazuje 
się niezbędne wykonanie mostu tymczasowego, z którego mieszkańcy mogli korzystać na co dzień by 
dojechać do swojej miejscowości. Powiat stara się pozyskiwać środki zewnętrzne na realizację swoich 
inwestycji. 



 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski zapytał się jaka jest perspektywa wykonania 
remontu mostu na ul. Kościelnej. 

Radny Rady Powiatu Słupskiego Marcin Kowalczyk poinformował, że przy tej inwestycji będzie 
realizowana wymiana wodociągu. Powiat cały czas jest w kontakcie z Panią Prezes ZGK. Na dniach ma 
zostać złożone pozwolenie na budowę. Po uzyskaniu pozwolenia od razu przystąpi się do realizacji 
inwestycji. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (14): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski 
Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVI/434/2023 i stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 

Ad. 5.15 

Projekt uchwały „w sprawie nadania nazw drogom w miejscowości Budowo”, stanowi załącznik 
nr 52 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy, jednakże radny Mateusz kołacki chciał ustalić 
nazwę ulicy, gdyż propozycja nazw ul. „Brukowa” nie znalazła dużego poparcia wśród mieszkańców. 
Ostatecznie mieszkańcy poparli propozycję ul. „Kasztanowa”. Następnie Przewodniczący Rady Gminy 
zarządził głosowanie nad w/w uchwałą. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LVI/435/2023 i stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 



 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 55 do 
protokołu. 

Radny Piotr Paczesny zapytał z czego powstały zaległości firmy SPV. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka udzieliła odpowiedzi, że zaległości są w płaceniu podatku. Dopóki firma 
funkcjonowała opłaty były dokonywane. Od momentu rozpoczęcia procesu likwidacji spółki, podatki 
nie są płacone, a zaległości narastają. 

Radny Pady Powiatu Słupskiego Grzegorz Grabowski poprosił o zorganizowanie przejścia dla pieszych 
na wysokości kościoła i dużego parkingu zlokalizowanego po drugiej stronie ulicy. Oznakowane 
przejście dla pieszych wzmocni bezpieczeństwo i wymusi na kierowcach spowolnienie jazdy. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że na chwilę obecną ta droga nie jest 
wyznaczona do remontu, wobec tego może być ciężko o organizacje przejścia.  

Ad. 7-7.1 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu radny Ireneusz Ziółkowski poinformował, że 
komisja spotkała się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. 

Ad. 7.2 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Marcin Olech poinformował, że komisja spotkała się 
podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. 

Ad. 7.3 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Beata Sowińska poinformowała, 
że komisja spotkała się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. 

Ad. 7.4 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych rany Mateusz Szerlowski poinformował, że komisja 
spotkała się we własnym gronie w dniu 23.03 i było to spotkanie z Panią Dyrektor Zespołu Szkół w 
Motarzynie. Spotkanie związane było z anonimową skargą na Panią Dyrektor. Protokół ze spotkania 
zostanie przesłany wszystkim radnym po jego sporządzeniu. Kolejne spotkanie odbyło się w ramach 
wspólnego posiedzenia wszystkich komisji Rady Gminy. 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski przeszedł do wolnych wniosków i informacji. 

Radny Bartłomiej Tutak poruszył sprawę radnej Jadwigi Lejczak w związku ze zmianą stanowiska 
pracy i wypowiedzeniem stosunku pracy. Zaapelował o zawarcie ugody z Panią Jadwigą Lejczak. Jest 
już drugi wyrok sądu pozytywny dla Pani Jadwigi. Pozostał już tylko trzeci wyrok sądu w przedmiocie 
przywrócenia do pracy lub zarządzenia odszkodowania. Za czas od chwili niesłusznego 
wypowiedzenia umowy o pracę przysługuje wynagrodzenie. Takie postepowanie z pracownikami 
odbija się na pozostałych osobach zainteresowanych zatrudnieniem. Specjaliści nie chcą tak 
pracować. Jest to niekorzystne pod względem wizerunkowym. Uchwała w przedmiocie wyrażenia 
zgody na zwolnienie z pracy nie została przez radę podjęta. Nie został spełniony ten obowiązek. Cała 
sprawa mogła zakończyć się dużo wcześniej, poprzez zawarcie ugody. 

Radny Piotr Paczesny przypomniał, że sygnalizował konieczność wzięcia pod uwagę staż pracy Pani 
Jadwigi. Nie chciał aby sprawa była skierowana do sądu. Jest zdania, że gdy pojawią się 



 

 

konsekwencje finansowe, to powinny być wypłacone z prywatnej kieszeni. Za błędy powinno się 
płacić. Już niejeden pracownik odszedł z gminy przez osoby zarządzające. Radny zgłosił także 
pojawiające się śmieci w Skarszowie Dolnym na nieruchomości, która uległa spaleniu. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że pracownik był już tam na kontroli, sytuacja ta jest 
znana. Nieruchomość ma właściciela, który jest zobowiązany do uprzątnięcia tych śmieci. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że doszło do spotkanie pomiędzy inicjatorami budowy 
drogi szybkiego ruchu omijającej Dębnicę Kaszubską i zmiany kategorii drogi wojewódzkiej 210 na 
drogę krajową na odcinku Bytów – Słupsk. Pierwsze spotkanie inicjatorów budowy tej drogi odbyło 
się w 2014 roku z przedsiębiorcami powiatu słupskiego i chojnickiego. W planie jest utworzenie 
szybkiej drogi dojazdowej i połączenie jej z autostradą do Bydgoszczy. W ten sposób były utworzony 
korytarz transportowy Ustka – Bydgoszcz. W 2014 roku w Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania doszło do wpisu i wrysowania projektowanego przebiegu tej drogi. Obwodnica 
miałaby swój początek w pasie startowym przed wjazdem do miejscowości, a kończyłaby się za 
cmentarzem. Przedstawiciele trzech powiatów mają zamiar się spotkać i okolicach maja i postanowić 
czy warto poprzeć tę inicjatywę. W lutym w tej sprawie odbyło się spotkanie w Ministerstwie 
Infrastruktury. Na odcinku od Słupska do Dębnicy Kaszubskiej dziennie korzysta około 9000 
samochodów. Jest to znacznie więcej niż na niektórych drogach krajowych. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski poinformował, że według niego droga ta 
powinna być do Świecia. Z Bydgoszczy do Świecia jest autostrada, a od Świecia z południa Polski 
wszyscy kierujący się w stronę Ustki mogliby korzystać z tej drogi. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zapytał Panią Prezes ZGK czy wiadomo kiedy może 
spodziewać się realizacji inwestycji wodociągowej. 

Prezes Zarządu ZGK Anna Kurzawa-Gerczak poinformowała, że w dniu jutrzejszym zostanie 
podpisana umowa na realizację zadania. Termin realizacji to dwa miesiące od dnia podpisania 
umowy. Prawdopodobnie wykonawca niedługo będzie zwoził materiały niezbędne do realizacji 
inwestycji. Po uzyskaniu pozwolenia na budowę przystąpi do realizacji. 

Na koniec Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski i Wójt Gminy Iwona Warkocka złożyli 
życzenia świąteczne. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski o godzinie 12:37, po wyczerpaniu porządku 
obrad, zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
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